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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Ujlaky úton egyértelmű volt a kitáblázás, egyértelmű 

volt minden, a közterület-felügyelők végig büntettek egy óra 
múlva jöttek a rendőrök és váltogatták egymást.

17 . /

F a 1 u s s v Sándor:
Sokan jönnek hozzám, hogy szép "börtönt" csináltunk a Fő 

térre. Hogy sikerült azt az iszonyatos, állati, baromi 
rondaságot elkövetni a Faller Jenő Szakközépiskolával?
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Képviselő úr legyen szíves esztétikai tanfolyamot a 

intézmény igazgatójával és a Jegyző úrral folytatni.
F a 1 u s s v Sándor:
Mi adtuk a pénzt hozzá. A Vár felöli oldal szerintem 

normális állapotban, normális színben van. A Fő tér felöli 
oldal ez a hányás és ugyanakkor a bejárat változatlan 
színben maradt.
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én megmondom őszintén, hogy így döntöttek, én ezen nem 

fogok vitatkozni, sem beleszólni.
További kérdés, bejelentés?

1 8 . /

S a j t o s  János:
Igaz, hogy a részönkormányzat nem rendelte meg papíron a 

munkát, de tekintettel arra, hogy Inotán most búcsú lesz, 
végig a Radnóti utca nagyon moslékul néz ki. Kérném a 
Közüzemi Vállalat igazgatóját, hogy rekord gyorsasággal - 
most bizonyítani lehet, hogy Ő igenis alkalmas erre a 
feladatra - az árkot tisztíttassa ki. Majd a végén az 
részönkormányzat megírja a munkaigénylést.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Dr. Fehérvári László igazgató úrnak megköszönöm a 

részvételt. A nyilvános ülést 18,05 órakor bezárom, 
munkánkat zárt ülés keretében folytatjuk.

K. m . f.
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